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你好， 这是我的体育频道。今天我要介绍一下高尔夫球这个运动。首先，很重要的是得

知道一些高尔夫球的历史。 这个运动差不多是九百年以前从荷兰开始的。1850 年的时候,

高尔夫球在苏格兰很受欢迎。他们有一个高尔夫球场叫“Links at St Andrews“，很多人觉得

这里就是 “高尔夫球的家”。 一四零零年，St。Andrews 开始自创规则。差不多两百年以

后，高尔夫球开始在美国流行，现在美国有一万多个高尔夫球场。 

 

然后，我要谈一谈高尔夫球礼仪。 高尔夫球礼仪不但重要，而且很难。你们应该注意这

些礼仪。你知道打高尔夫球的时候，你应该站在哪儿吗？首先，在草地上的时候，你不应

该走到别的选手的球和球洞中间。然后，别的选手打球的时候，你也不能站在球洞后面。

最后，你得记住，不管什么时候，你都要站在正在打球的选手后面。这些礼仪不但出于礼

貌，而且也是为了安全。如果你打得很慢，你就等一等，让后面的选手先打。如果这个选

手得分比别的选手低，在下一个洞，他就应该先打。下面，请你们看看几个非常有名的比

赛视频。 

 

现在你们已经看了视频，你们应该准备好打高尔夫球了。下个星期我要谈一谈棒球， 再

见！        

 

If you’re planning on visiting the United States, I will help you understand golf. First, it is 

important to know the history of the game, so if someone on the course is asking you, then you 

will be able to tell them. Golf originated in the Netherlands around the 1200’s, and it evolved 

over time。It became popular in Scotland in the 1850’s. The famous golf course “The links at St. 

Andrews”。It is thought by many to be the home of golf. It is originated in the 15th century and 

is known for creating the original rules. Golf in America was created until the 19th century. 

Over time golf became more popular, and now there’s over 10,000 golf courses in the US! 

 

Next I want to talk to you guys about golf etiquette. You guys should be aware of this, not only 

is golf etiquette important, it is also hard. Do you know where you should stand? First etiquette 

says that on the green, you never walk in front of another player’s ball. You also should not 

stand behind the hole while another player is hitting. Anywhere on the course always stand 

behind the player hitting. This etiquette is not only polite but also for safety. The player with 

the lowest score hits first on next hole.  If you are playing slow, let players behind you go ahead. 

Next here is some extremely famous golf championship videos for you to watch. 

 

Now that you watched this video, you should be prepared to go out and play. Next week’s 

video I will be talking about baseball, goodbye! 



 

 

体育频道 Tǐyù píndào  

介绍 Jièshào introduction 

荷兰 Hélán Netherlands 

苏格兰 Sūgélán Scotland 

自创规则 Zì chuàng guīzé Own rules 

流行 Liúxíng popular 

礼仪 Lǐyí etiquette  

注意 Zhùyì note 

草 Cǎo green  

选手 Xuǎnshǒu player 

洞 Dòng hole 

记住 Jì zhù remember 

出于礼貌 Chū yú lǐmào courteous  

为了安全 Wèile ānquán safety 

得分 Défēn score 

有名 Yǒumíng famous 

视频 Shìpín video 

已经 Yǐjīng already 


